

## Notice of securities trading and related service arrangements on severe weather trading days

Dear Customer,

In response to an initiative introduced by the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX) to maintain normal trading operations during severe weather conditions<sup>1</sup> (severe weather trading or SWT) with effect from 23 September 2024, our Company will maintain securities trading services on an SWT Day<sup>2</sup>. However, you should pay attention to the special arrangements for the following services:

- **Securities Trading Hotline** – Original securities trading hotline remains normal operation: 2541 0393  
Two new securities trading hotlines will be set up: 2541 0461 / 2541 7229
- **Counter Services** – The Company will not provide over-the-counter settlement and securities deposit and withdrawal services on SWT Days.

Should you have any enquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline (852) 2852 5338.

Thank you for your kind attention.

OCBC Securities Brokerage (Hong Kong) Limited

[The English version of this Notice shall prevail should there be any discrepancy between the English and Chinese versions]

---

<sup>1</sup> Severe weather refers to the scenario where a typhoon signal No. 8 or above or a black rainstorm warning is issued by the Hong Kong Observatory, or an “extreme conditions” announcement is made by the HKSAR Government.

<sup>2</sup> An SWT Day refers to any day from Monday to Friday except a Hong Kong public holiday on which severe weather falls.

## 有關惡劣天氣交易日之證券交易及有關服務安排

親愛的客戶：

因應香港交易所安排，本公司將於 2024 年 9 月 23 日起，在惡劣天氣<sup>1</sup>交易日<sup>2</sup>維持證券買賣服務。惟閣下需留意以下服務的特別安排：

- **證券買賣熱線** – 原有證券買賣熱線維持正常: 2541 0393  
另增設證券買賣熱線: 2541 0461 / 2541 7229
- **櫃台服務** – 在惡劣天氣交易日，本公司將不提供櫃台交收及證券提存服務

如有查詢，歡迎致電客戶服務熱線 (852) 2852 5338。

華僑證券經紀 [香港] 有限公司

(倘本通知的英文版本與中文版本存有歧義，概以英文版本為準。)

---

<sup>1</sup> 惡劣天氣指香港天文台發出八號或以上颱風信號或黑色暴雨警告，或香港特區政府作出「極端情況」公布的情況。

<sup>2</sup> 惡劣天氣交易日指星期一至五（香港公眾假期除外）出現惡劣天氣的任何一天。